
NOTULEN JAARVERAADERING LEDENRAAD LENS op 19 december 1988 
 
Aanwezig: 
zie presentielijst.  
Bericht van verhindering: Dhr. Wil Heynen. 
 
1. Opening en mededelinqen  
De heer Ad Coret zit de vergadering voor; Aad Schijf zal de vergadering notuleren.  
Bij de opening van de vergadering merkt de heer Ad Coret op, dat het bestuur het artikel in de Haagsche Courant m.b.t. de 
positie van trainer Pieter v d Valk betreurt en dat het bestuur afstand neemt van de inhoud.  
 
2. Vaststelling stemgerechtigde leden  
Er zijn 38 personen aanwezig. van wie 37 stemgerechtigd (zie presentielijst}.  
 
3. Binnengekomen stukken  
Verslag van de Kaskommissie, de Jeugdkommissie en de kommissie Zaterdagsenioren.  
 
4. Vaststelling notulen iaarvergadering Ledenraad dd. 7-12-87  
Punt 12, blz 4: bespreking voorstel nieuwe statuten.  
Gevraagd wordt of de statuten nu officieel gewijzigd zijn. Het bestuur bevestigt dit.  
 
5. Gevoerd beleid en jaarverslagen 1987-88  
Jaarverslagen kwamen binnen van de jeugdkommissie en van de kommissie zaterdag senioren.  
De Kommissies, die geen jaarverslag hebben kunnen produceren, worden in de vergadering alsnog in staat gesteld dit 
(mondeling) te doen. M.u.v. de barkommissie reageren de kommissies niet.  
De heer Gerard van den Steen geeft namens de barkommissie een mondeling verslag: Het resultaat is prima. De bezetting is 
een groot probleem. De heer v d Steen vindt de houding van sommige LENSers een minpunt. Hij waarschuwt de leden dat bij 
een blijvend gebrek aan medewerking de kosten de pan kunnen gaan uitrijzen en dat de winst dan terugvalt met alle 
konsekwenties van dien. Er wordt tevens naar zijn mening vaak niet voor konsumpties betaald {met name koffie). Ook wordt 
er eigen drank meegenomen. Het bestuur neemt dit punt op.  
Enige door het bestuur aangestipte punten tav het gevoerde beleid:  

• Aan de akkommodatie is weer het nodige onderhoud gepleegd. De voornaamste wapenfeiten op dit gebied betroffen : 
- de vervanging van de lichtinstallatie  
- de onder handen zijnde vervanging van de verwarmingsinstallatie  
- de installering van een kwalitatief hoogwaardig alarmsysteem in het clubgebouw  
-Technische Zaken:  
Er is een Technisch Coördinator aangesteld in de persoon van de heer John v d Lubbe. Het bestuur prijst zich zeer 
hier gelukkig mee. De heer v d Lubbe kent de weg in de voetbalwereld en heeft zijn spoten als trainer verdiend. In 
samenwerking met de Jeugdkommissie en het bestuur zijn diverse sessies georganiseerd met o.a. ouders en 
jeugdleiders (trainers).  

 
6. Behandeling financieel overzicht 1987-88 en vaststelling begroting 1988-89  
Enige punten uit de toelichting van de penningmeester de heer Gerard v.d. Kleij:  

• Het resultaat van de bar en toto/lotto neemt weer toe. De door de Totalisator gehanteerde verdeelsleutel zorgt voor 
extra inkomsten.  

• De overige inkomsten liepen volgens begroting.  

• Het innen van kontrlbutie-achterstanden blijft moeizaam.  

• De gedane reservering (zie balans) is bedoeld voor eventuele investerlngen in de akkommodatle.   

• De overige lasten leveren geen spektakulair beeld op.  

• De energiekosten zijn een stuk lager door de nieuwe gevel. In de nabije toekomst wordt een verdere daling van deze 
kosten verwacht, dankzij de ingebruikname van de nieuwe verwarmingsinstallatie.  

Enige vragen vanuit de vergadering:  

• Wat houdt de post terreinen in? De heer Gerard v.d. Kleij verwijst daarvoor naar de bespreking van het te voeren 
beleid.  

• Het 70-jarig bestaan nadert. Gezien het exploitatieresultaat lijkt het zinvol om nu te reserveren voor de viering van dit 
jubileum.  

• De begroting van de Senioren-zaterdag kommissie is op nul gesteld. Dit wordt verklaard doordat er in seizoen 1989-
90 sprake zal zijn van 1 senioren-kommissie.  

• De post spelmateriaal van de jeugdkommissie is zo hoog, omdat daar ook de minidoeltjes in zitten.  

• De grote klubaktie is opgenomen onder de post diverse aktiviteiten bij de baten.   
De heer Gerard v.d. Steen spreekt zijn lof uit aan het adres van de penningmeester. We staan er financieel uitstekend voor.  
 
7. Verslag kaskommissie 
De penningmeester wordt décharge verleend. 
 
8. Vaststelling van de kontributies  
Er wordt voor het inmiddels al lopende seizoen 1988-89 geen tussentijdse kontributieverhoging ingelast. Indien er voor 
seizoen 1989-90 tot een kontributieverhoging wordt besloten, dan zal dit voor 31 mei 1989 bekend gemaakt worden.  
 



9. Bespreking te voeren bestuursbeleid  
Enige punten uit de diskussie over het te voeren beleid:  

• Er blijft een nijpend gebrek aan kader.  
De kommissies zullen beter bemand moeten worden. Het bestuur vindt dit noodzakelijk omdat het de handen vrij wil 
krijgen voor de uitvoering van het beleid.  

• Aanstelling trainers. Er wordt door de vergadering gesteld dat de trainers maling hebben aan het overige 
verenigingsleven. Dit geldt met name in het gebruik van het 2e veld als trainingsstrook. De vergadering meent dat er 
door het bestuur harder opgetreden moet worden tegen dit soort praktijken.  
Het bestuur antwoordt hierop dat er 23 jaar geleden exact dezelfde problemen waren, hetgeen blijkt uit een oude 
LENSrevue. Het bestuur voelt er niets voor om als een politie-agent de trainingsavonden te begeleiden. Ieder seizoen 
weer wordt de trainers op het hart gedrukt verstandig met de velden om te gaan.  

• Het bestuur zal niet rusten voordat er 3 prima velden liggen. Er zijn gesprekken met de DGM geweest. Aanleiding was 
het reparatieschema voor eind seizoen 1989-90 wat inhield dat de velden 2 maanden voor de schoolvakantie uit 
gebruik genomen zouden worden. Het resultaat van deze bespreking was dat er tussen de seizoenen slechts 1 week 
geen bespeling zou zijn.  
Er is een brief verzonden naar de wethouder waarin het bestuur haar ongenoegen over de konditie van de velden 
uitsprak. Dit heeft op korte termijn tot gevolg dat het 2e veld weer wordt bekeken en aan het einde van het seizoen 
opgehoogd wordt teneinde de uitholling tegen te gaan. Ook een renovatie van het 3e veld wordt overwogen.  
Tevens zijn er brieven aan de wethouder gestuurd (mede namens SML) met daarin de ideeën over een verhard veld 
(of kunstgrasveld) en een sportzaal.  
Het bestuur had in de gesprekken met de DGM de indruk, dat deze brieven doorgedrongen zijn bij de gemeente en 
dat er kentering irl het beleid van de DGM zit.  
De vergadering vraagt of er nog over de kleedlokalen is gesproken met de DGM. Niet specifiek over de kleedlokalen. 
Wel over een hek achter het 2e veld.  
De verlichting van het pad naar de kantine zal aangepakt worden door de DGM. De DGM zal hiervoor een budgettair 
potje proberen te vinden.  
Het pad tussen het 1e en 2e veld. Er is hierover gebakkelei tussen de gemeente en de leverancier van de verlichting. 
Voor een luttel bedrag kan dit geasfalteerd worden. Dit zal door de leverancier betaald worden.  

• SML. Aanleiding tot de kontakten met SML vormde het rapport "De toekomst van de Haagse velden". LENS werd 
daarin niet genoemd. Het bestuur is naar SML gestapt met het idee een akkommodatie te realiseren waarop een 
multi-sportvereniging zich zou kunnen vestigen. Er zou dan sprake moeten zijn van een sportzaal en een verhard 
ve1d (of kunstgrasveld) dat de mogelijkheid tot tennissen biedt.  
LENS is met deze plannen naar de HVB gegaan. De reaktie van de HVB hierop was mager. LENS is verder gegaan 
met SML en heeft schriftelijk haar ideeën uiteengezet aan de gemeente. De gemeente had inmiddels het rapport 
"Gemeentevelden 2000" gepresenteerd. Dit rapport sloot aan bij de visie van LENS-SML. LENS heeft als 1 van de 
weinige sportverenigingen (samen met een korfbalvereniging) ook op dit rapport gereageerd naar de gemeente. 
LENS denkt gesprekken te gaan krijgen met HRSR en JSR.  
Al deze aktiviteiten zijn gestart in januari 1988. Dit is niet gepubliceerd in de LENSrevue om ander klubs niet op 
dezelfde ideeën te brengen.  
Het bestuur heeft een samenvatting van het rapport "Sportvelden 2000" ter beschikking.  
Er wordt door het bestuur niet aan een fusie met SML gedacht, wel aan samenwerking.  

 
10. Verkiezing bestuur  
Aad Schijf stopt na de vergadering met het sekretariaat.  
Aan het einde van het seizoen zullen Gerard van der Kleij en Martin Warmenhoven hun bestuursfunktie neerleggen.  
Ad Coret, Frans van Dijk, Ina van de Berg en Bert Pennings zullen in funktie blijven.  
Deze bestuursleden worden herkozen.   
De heer Ad Coret betreurt het dat er weinig respons komt van de leden als het gaat om het opvullen van de ontstane 
vacatures.  
 
11. Verkiezing kaskommissie  
De heren André Christ en Oscar van der Laar zijn statutair verplicht af te treden als lid van de kaskommissie.  
De heer Ad Coret dankt beide heren voor hun werkzaamheden.  
Als nieuw leden van de kaskommissie worden ter vergadering Charles Bordewijk en René van den Steen gekozen. 
 
12. Rondvraag  

• Frans Flumans meldt dat het 4e elftal van de zondagsenioren geen leider heeft. Het bestuur deelt mee dat er na de 
winterstop een inventarisatie van beschikbare spelers wordt gemaakt. Zijn er niet genoeg spelers om een elftal te 
kunnen samenstellen dan wordt terugtrekking overwogen.  

• Er wordt verzocht om een nadere toelichting van het bestuur over de inleidende opmerking van de heer Ad Coret met 
betrekking tot het in de Haagsche Courant gepubliceerde artikel. De heer Ad Coret geeft aan dat de inleidende 
opmerking gezien moet worden als een hartekreet van het bestuur, dat over dit artikel hoogst ongelukkig is.  
Op de vraag of er dan zaken in staan die niet waar zijn, antwoordt het bestuur bevestigend. Het bestuur staat achter 
trainer Pieter v.d. Valk.  
De heer John v.d. Lubbe ontkent dat er sprake is van souffleren van de pers. Dit soort verhalen komt via het 
informele circuit de wereld in. Er wordt met diverse spelers gesproken in uitgaansgelegenheden en dergelijke.   
In het artikel staan ook uitlatingen van v d Valk. Op de vraag of het bestuur zich hiervan dan ook distantieert stelt het 
bestuur dat de teneur van het artikel niet juist is. Het artikel is negatief en daar neemt het bestuur afstand van.  



De heer John v.d. Lubbe stelt dat het normaal is dat dit soort artikelen in de krant komt. Een krant is niet gebaat met 
verenigingen, waar geen "problemen" zijn. Dit levert geen nieuws op. De uitspraak "5e colonne" is overigens geen 
uitspraak van het bestuur. Het bestuur meldt tenslotte dat Pieter v.d. Valk op 20-12-1988 (de dinsdag na deze 
vergadering) zijn standpunt op een bijeenkomst van de zondagselektie uiteen zal zetten.  

• De heer Gerard van den Steen die tot de rondvraag de indruk had dat het een tamme vergadering was, bedankt het 
bestuur voor de verrichte diensten  

Sluitinq  
De heer Ad Coret sluit de vergadering met de opmerking, dat er blijkbaar problemen zijn. Problemen zijn er altijd geweest en 
die zullen er altijd blijven. De heer Ad Coret wijst erop, dat er over deze problemen gesproken moet worden en dat het 
bestuur voor dit soort zaken altijd aanspreekbaar is.  
De heer Ad Coret besluit de vergadering met een dankwoord aan de aanwezigen voor verrichte inspanningen.  
 
Aad Schijf, 
Notulist. 


